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Geachte heer Steijns en heer Boelen,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
 
Vraag 1: 
Kunt u onze mening delen dat de oplopende stijgende energieprijzen en oplopende kosten de 
(sport)verenigingen na de coronaproblematiek opnieuw kwetsbaar worden en de vraag 
gerechtvaardigd is of men het hoofd boven water weet te houden?  
 
Antwoord 1: 
Ja, wij delen uw mening. 
 
 
 
Vraag 2: 
Bent u bereid de mogelijkheden te onderzoeken op welke wijze (sport)verenigingen en 
gemeenschapshuizen kunnen worden gefaciliteerd bij het waarborgen van hun financiële positie? 
 
Antwoord 2: 
Ja, wij zullen dit onderwerp bespreken tijdens het overleg met de sportverenigingen de komende 
maanden. We zullen daarbij inventariseren in welke mate de stijgende energieprijzen een probleem 
vormen voor sportverenigingen, nu of in de (nabije) toekomst. Aan de hand hiervan zullen we de 
(on)mogelijkheden onderzoeken om sportverenigingen te kunnen faciliteren bij het waarborgen van 
hun financiële positie. Tevens zijn we met de Vereniging Sport en Gemeenten in gesprek over dit 
thema. 
 
Voor de gemeenschapshuizen is er een subsidieregeling, de Ondersteuningsregeling 
gemeenschapshuizen 2018 (OGH). Op basis van deze regeling kan een gemeenschapshuis 
subsidie aanvragen voor een exploitatietekort. 
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Idealiter wordt de aanvraag van een exploitatiesubsidie ingediend op basis van een verwacht 
exploitatietekort over een bepaald jaar. De gemeente beoordeelt de aanvraag van een  
 
exploitatiesubsidie op basis van de begroting, de beschikbaarheid van eigen middelen, inzage in 
ondernomen acties om het tekort zo laag mogelijk te houden en verbeterplannen om een 
exploitatietekort in de toekomst te voorkomen. De exploitatiesubsidie bedraagt in elk geval maximaal 
15% van de totale exploitatiekosten van een gemeenschapshuis. Wanneer er een exploitatiesubsidie 
verleend is aan een gemeenschapshuis dient het gemeenschapshuis na afloop van het jaar 
waarover de subsidie is verleend een aanvraag tot definitieve vaststelling van de subsidie in. De 
subsidie wordt vastgesteld op basis van het daadwerkelijk gerealiseerde exploitatietekort. Voor dit 
jaar zijn er, tot heden, twee aanvragen voor een exploitatiesubsidie ontvangen door de gemeente. 
 
Daarnaast is de gemeente bezig met verduurzaming van de gemeenschapshuizen in eigendom van 
de gemeente. De gemeente is thans in gesprek met de gemeenschapshuizen die geen energielabel 
A hebben over duurzaamheidsmaatregelen met een terugverdientijd van tien jaar. Verduurzaming is 
echter een proces van jaren, niet van maanden. 
 
 
 
Vraag 3: 
Kunt u aangeven in hoeverre de stijgende energieprijzen gevolgen hebben voor de tarieven van de 
sportaccommodaties en het zwembad? 
 
Antwoord 3: 
In de tarievennota 2017 is afgesproken dat de tarieven voor de binnensport met ingang van het 
seizoen 2018-2019, zeven jaar ongewijzigd blijven en niet worden geïndexeerd. Voor de buitensport 
geldt het taakstellingstarief A met ingang van het seizoen 2020-2021, waarbij het tarief, met 
uitzondering van de gebruikelijke jaarlijkse indexering, voor een periode van vijf jaar ongewijzigd 
blijft. Bij het Geusseltbad zijn de tarieven voor de zwemlessen verhoogd, met de prijsindex (1,4%) de 

overige tarieven zijn ongewijzigd. (Zie hiervoor de Tarievennota sport, vastgesteld door de raad 

december 2017) 
 
 
 
Vraag 4: 
Bent u bereid te inventariseren in welke mate de stijgende energieprijzen en oplopende kosten de 
ambitie zoals opgenomen in het coalitieakkoord onder druk zetten, met name voor wat betreft het 
verhogen van de sport- en beweegdeelname (zowel voor jongeren alsook ouderen) en het 
multifunctioneel gebruik van sport/buurtaccommodaties als ontmoetingsplek in de wijk?  
 
Antwoord 4: 
Ja, zoals vermeld bij antwoord 2, gaan wij op korte termijn in gesprek met de sportverenigingen over 
dit thema.  
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Bij de gemeenschapshuizen is het bekend dat de stijgende energieprijzen en oplopende kosten de 
exploitatie onder druk zetten. Een inventarisatie daarvan zal daarom niet tot nieuwe inzichten leiden. 
De vraag die concreet beantwoording behoeft is: kan de gemeente de pijn van de stijgende kosten 
(enigszins) verlichten, en zo ja, hoe? Voor het antwoord op die vraag verwijzen we naar het 
antwoord op vraag 2. 
 
 

 
 


